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Elettrotec保留未经事先通知更改产品技术数据或暂停生产的权利。该压力控制器触点受到强烈冲击
或震动时可能会被损坏。用户有责任对我们的产品是否适合特定应用进行测试，例如，材料的兼容
性测试。仅在现场试验中得到证实的使用才会是适当的。该样本中的技术信息基于产品开发过程中
的测试和经验值的积累，他们可能并不适用于所有情况。

Elettrotec reserves the right to technical data of change to the products or halt production without prior notice. The 
pressure controller contacts can be damaged when subject to strong shocks or high vibration. It is the responsibility 
of the user to test the suitability of our products for the particular application, for example, the verification of material 
compatibility. The use may only be appropriate if proven in field tests. The technical information in this catalogue are 
based on tests made during product development and based on empirically gathered values. They may not be appli-
cable in all cases.
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特别配置 - 防护IP67压力控制器
SPECIAL EXECUTIONS	 - WATERPROOF IP67 PRESSURE CONTROLLERS
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压力控制器最好在工厂设定。对于不同的配置，请联系我们的销售办事处。
Pressure controllers must be set in factory at first. For different executions please contact our sales office.


